

Referat kontaktmøde KK-KOU d. 9. juni 2024

| | |
|----------------|--|
| Deltagere | Brian Morgen, Mohamed Lamri på vegne af Anni Gerdsen, Anette Barksman, Brian Klaris, Tina Høegh på vegne af Dorthe Larsen, Joan Andersen, Annette Lund Jensen, Ole Alex Pedersen, Inger-Marie Antonsen, Lotte E. Elming (ref.) |
| Kredsene rundt | |
| Kreds 1 | Holdt foredrag med ulveforsker Nye konsulenter fejret Tidligere adfærdskonsulent overvejer at vende tilbage Søger nye kandidater til næste hold, ingen sikre emner endnu, prøver med opslag på face-book |
| Kreds 2 | Der er mangel på adfærds konsulenter i kredsen, særligt omkring Herning Vil gerne ud i klubberne og fortælle om det at være adfærds konsulent, der er ikke så stor opbakning, ønsker at række ud via face-book Tilbud fra Brian (kreds 4) om at komme ud og fortælle om det |
| Kreds 3 | Der er ikke afholdt kredsmøde – rykket til efteråret 2 konsulenter er på orlov Der er travlt i øjeblikket efter en stille periode Har et emne til den nye uddannelse |
| Kreds 4 | 6 nye adfærds konsulenter 😊 Samlet til efteruddannelse – emne: Terapihunde ved Betina Hofmann. Samles igen i september – emne: Ernæring ved Hundefodernørden– afholdes sammen med årsmødet Der er mange sager, 118 sager i kredsen til dato En konsulent har valgt at stoppe. Der mangler derfor geografisk syd for Esbjerg og der skal gøres en indsats for at få dækket området. |
| Kreds 5 | 1 ny konsulent med sidste hold Kredskonsulent er stoppet på grund af spændende jobmuligheder og kredskonsulent opgaven er nu delt mellem 2 personer 2 møder siden sidste år i juni: En social sammenkomst. En med emne omkring kommunikation. |

| | |
|--------------------------------|---|
| Kreds 6 | <p>Kredskonsulent tiltrådt ved årsskiftet.</p> <p>Aflyst møde pga. sygdom hos foredragsholder</p> <p>Synlighed - Roskilde dyrskue – der var kun en som meldte sig</p> <p>Der er kommet 2 nye konsulenter til. Samt en er genindsat efter ny eksamen efter flere års pause.</p> <p>Tidligere uddannet konsulent vender måske tilbage, det vil kræve at ny eksamen bestås.</p> |
| Statistik sager v. Inger-Marie | <p>Gennemgang af antal sager:</p> <p>6 konsulenter er stoppet, og der er 5 på orlov. Der er 13 nye konsulenter</p> <p>Opfordring til at finde nye aspirant-emner</p> <p>Pr. dags dato er der 1,5 sag pr. konsulent pr måned. Hertil kommer evt. opfølgende kontakter.</p> <p>Mohammed gav status på nyt rapporteringssystem (systemet er lavet i kreds 1 – Kaj Pharsen har været tovholder i kraft af sin rolle på teknisk skole). Systemet skal flyttes, så vi kan få gavn af det. Det skal udvikles færdigt. Udvalget vil gerne mere ind over krav til nyt system, og være tættere på processen.</p> <p>Vi vil gerne kunne registrere tid på den enkelte sag.</p> <p>Der er ønske om at vi kan definere blandingsracerne bedre.</p> <p>Drøftet om vi kan få alle FCI godkendte racer ind i indberetningssystemet.</p> |
| Årsmøder | <p>Årsmøde 2024: Bliver todages på Fjelsted Skovkro.</p> <p>Emner: De unge hanhunde med de forstyrrende hormoner og vilde reaktioner, Hundens bevægelser og hvad vi skal kigge efter.</p> <p>Årsmøde 2025: Bliver på Dalum Landbrugsskole som todages møde</p> <p>Forslag til emner fra dagens mødedeltagere:</p> <p>Neutralisering og påvirkning heraf, ny viden på området</p> <p>Hundens følelser, ved Carolina Vestlund, Sverige</p> <p>Maja Guldborg, Haslev Neurologi, Kiropraktik</p> <p>Ernæring f.eks. ved Fodernørden eller Sys Vad</p> <p>Per Jensen, adfærdsforsker, Sverige</p> |

| | |
|---|---|
| <p>Økonomi v. Ole Alex</p> | <p>Vi er ramt af besparelser.</p> <p>Kredsene: Fordelingsnøgle i forhold til antal deltagere</p> <p>Der skelnes mellem årsmøde og uddannelse</p> <p>Orienteringerne er ved at blive tilrettet, og vil tydeliggøre, hvordan økonomien fordeles sig, og hvordan og hvor udgifterne skal belaste.</p> <p>Bilagsfrister på 14 dage – bliver stadig ikke overholdt.</p> <p>Vi afprøver Dalum og evt. andre steder fremadrettet for at opnå gode besparelser på ophold og forplejning. Drøftelse af mulighederne for at have hund med til overnatning på årsmøde.</p> <p>Skal vi søge sponsorer?</p> |
| <p>Orienteringer</p> | <p>Kredskonsulenterne har i grupper drøftet orientering 113 og 115.</p> <p>Forslag til 113:</p> <p>Definitionen på synlighed er drøftet.</p> <p>Ved en konsulents manglende aktivitet, skal kredskonsulenten ind og samle op på årsag og støtte op. Det er lang tid efter, hvis det som angivet i nuværende udgave skal vente til 2. året før der følges op – konsekvens?</p> <p>Man ophører som konsulent, hvis man ikke længere er medlem af DCH.</p> <p>Forslag til 115</p> <p>Ikke noget umiddelbart at tilføje.</p> <p>Konsulenten skal være til rådighed i lokalområdet, og tilknyttet en eller flere lokalforeninger.</p> <p>Der skal stå noget om, til hvem adfærdskonsulenten skal søge orlov hos.</p> <p>114 ikke drøftet</p> |
| <p>Diverse</p> <p>Artikler til bladet</p> | <p>Nem indrapportering via app. Gå i app store, og vælg DCH-app, så ligger den i tilmeld – knappen.</p> <p>Artikler til bladet:</p> <p>5/7 – 2024 – Kreds 1</p> <p>5/9 – 2024 – Kreds 3</p> <p>5/11- 2024 – Kreds 4</p> |

| | |
|---|--|
| <p>Pjecer med QR kode</p> <p>HAK adgang til KI kurser</p> | <p>5/1-2025 – Kreds 5</p> <p>5/3-2025 – Kreds 6</p> <p>5/5-2025 – Kreds 2</p> <p>Forslag om at lægge cases i artiklerne. Forudsætter at det er aftalt med klienten.</p> <p>Pjece med QR kode</p> <p>Pjecen bliver uddelt ved årsmødet. Den skal gerne understøtte konsulenternes arbejde og efteruddannelse.</p> <p>HAK adgang til KI kurser</p> <p>Inger-Marie har lavet et skriv til LLU, som de kan arbejde videre med. Det skal være sådan, at adfærds konsulenter kan deltage i kurser der omhandler emner om adfærd, hvis der er ledige pladser. Tilmelding sker via henvendelse til LLU. Finansiering bliver egen betaling/egen klub, eller ved at søge kredsene. Dette skal nu skrives, så det bliver kendt for alle.</p> |
| <p>Evt.</p> <p>Annette</p> <p>Joan</p> <p>Andet</p> <p>Næste års kontaktmøde KK-KOU</p> | <p>Forslag om at kontakte Autismeforeningen med henblik på vejledning i forhold til deres anbefaling om at anskaffe hund i forbindelse med diagnoser hos børn i hjemmet.</p> <p>Hvordan deler vi information om de gode oplægsholdere mellem kredsene. De-ling kan være på årsmødet, og gerne taget til referat. Kan vi arbejde med et idé-ka-talog – emnet medtages til årsmødet.</p> <p>I kreds 6 vil vi gerne have et kort, der kan deles ud i forhold til kontakten til DCH's tjenester. Gerne en "kopi" af det visitkort, som eftersøgningstjenesten bruger. Kan vi bruge en QR-kode, der linker til oversigten over konsulenter.</p> <p>Lotte undersøger, hvad muligheder der er: Lay-out og QR-kode.</p> <p>Drøftet muligheder for mødesteder mv. i forhold til, hvad vi bruger pengene på.</p> <p><u>Søndag d. 1. juni 2025</u></p> |